Omantel

التاريخ: ٩ سبتمبر ٢٠٢٥م

الافاضل / بورصة مسقط المحترمين

Appointment of Acting Chief Executive Officer

The Board of Directors of Oman Telecommunications Company (Omantel) extends its sincere thanks and appreciation to Mr. Talal bin Said Al Mamari, Chief Executive Officer (CEO) of the company, for his significant contribution to the group's journey. He has led the company through challenging and opportune years, and with his determination and wisdom, he has been able to strengthen market share domestically despite intense competition, and drive growth in emerging sectors. In addition to diversifying revenue streams and transitioning from traditional services toward ICT-based solutions.

At the regional level, he is credited with leading the group's expansion with the acquisition of a controlling stake in Zain, consolidating Omantel's leadership in the submarine cable sector, as well as several achievements that have placed the company in a prominent position among telecom companies in the region. What has been achieved during his presidency is a legacy that we are proud of, and embodies his dedication and dedication to serving the company and his country.

The Board of Directors and all the employees of the company express deepest gratitude to Mr. Talal Al Mamari for his achievements and sincere efforts, and the Board affirms its intention to continue the process of development and growth.

In this context, the Board has assigned Eng. Sami bin Ahmed Al Ghassani, Chief Technology and Digitization Officer, to assume the duties of Chief Executive Officer of the company in addition to his current duties, from today until the appointment of the new CEO, to ensure the continued success and progress.

تعيين رئيس تنفيذي بالإنابة

يتقدم مجلس إدارة الشركة العُمانية للاتصالات (عُمانتل) بخالص الشكر والتقدير والامتنان للفاضل طلال بن سعيد المعمري، الرئيس التنفيذي للشركة، على عطائه وإسهاماته الكبيرة التي شكّلت علامة فارقة في مسيرة المجموعة. لقد قاد الشركة خلال سنوات مليئة بالتحديات والفرص، وتمكن بعزيمته وحكمته من تعزيز الحصة السوقية محليًا رغم شدة المنافسة، ودفع عجلة النمو في القطاعات الناشئة، إضافة الى تنويع مصادر الدخل والتحول من الخدمات التقليدية الى حلول الاتصالات وتقنية المعلومات.

وعلى المستوى الإقليمي، يعود له الفضل في قيادة توسع المجموعة بالاستحواذ على حصة مسيطرة في شركة زين، وترسيخ ريادة عُمانتل في قطاع الكابلات البحرية، بالإضافة إلى العديد من الإنجازات التي وضعت الشركة في موقع بارز بين شركات الاتصالات في المنطقة. إن ما تحقق خلال فترة رئاسته يعد إرثًا نفخر به، ويُجسد تفانيه وإخلاصه في خدمة الشركة ووطنه.

يعرب مجلس الإدارة وكافة موظفي الشركة عن أسمى عبارات الامتنان والعرفان للفاضل طلال المعمري على ما قدمه من إنجازات وجهود مخلصة، ويؤكد مجلس الإدارة عزمه على مواصلة مسيرة التطور والنمو.

وفي هذا الإطار قرر المجلس تكليف المهندس سامي بن أحمد الغساني، الرئيس التنفيذي للتقنية والرقمنة، القيام بمهام الرئيس التنفيذي للشركة إضافة إلى مهامه الحالية، اعتبارًا من تاريخه ولحين تعيين الرئيس التنفيذي الجديد، بما يضمن استمرار مسيرة النجاح والتقدم.

أمانة سر الشركة



Oman Telecommunications Company (S.A.O.G) PO Box 789, PC 112 Ruwi, Sultanate of Oman Commercial Registration Number 1640747